

(French version below)

Privacy Policy

LAST UPDATED: JANUARY 10, 2026

We respect your privacy and are committed to protecting your personal information. This Privacy Policy explains how we collect, use, and safeguard your data when you visit www.randahijazi.com (the “Website”).

1. Information We Collect

Personal Information

When you contact us or subscribe to our mailing list, we may collect:

- Name
- Email address
- City / country
- Any information you choose to include in your message or enquiry

If you proceed with the acquisition of an artwork, we may also request:

- Shipping address
- Telephone number for delivery coordination

Usage Data

We may collect non-identifiable information about your use of the Website, such as:

- Pages visited and time spent
- Browser type, device type, and approximate location (country/city)

This data is generally collected through analytics tools to help us understand and improve the Website.

Cookies

We may use cookies to:

- Remember basic visitor preferences
- Analyze Website usage

You may manage cookies through your browser settings.

2. How We Use Your Information

We use your information to:

- Respond to enquiries regarding artworks, collaborations, or exhibitions
 - Coordinate potential acquisitions and delivery arrangements
 - Send newsletters or updates if you have subscribed
 - Improve Website performance and user experience
 - Comply with applicable legal and administrative obligations in Canada
-

3. Email Updates

If you subscribe to our mailing list, we may send you emails regarding new artworks, exhibitions, or important updates related to Hijazi.

You may unsubscribe at any time using the link provided in our emails or by contacting us directly at hijaziranda@gmail.com.

4. Sharing of Information

We do not sell or rent your personal information.

We may share limited information with trusted third parties who assist us in operating the Website or providing services, such as:

- Website hosting providers and email service providers
- Analytics tools
- Logistics or shipping partners (only when necessary to deliver an artwork)

These service providers receive only the information necessary to perform their services and are required to protect it.

5. Data Security

We take reasonable precautions to protect your information (e.g., secure hosting, encrypted connections where available).

However, no online system is entirely secure. By using the Website, you acknowledge and accept this risk.

6. Children's Privacy

This Website is not intended for individuals under the age of 18.

We do not knowingly collect personal information from children. If you believe data has been collected in error, please contact us so we may delete it.

7. Your Rights

Subject to applicable Canadian laws, you may:

- Request access to the personal data we hold about you
- Request correction or updates to your information
- Request deletion of your personal data where permitted by law
- Withdraw consent to receive marketing emails

For any privacy-related requests, please contact us.

8. Changes to This Policy

We may update this Privacy Policy from time to time.

Any changes will be posted on this page with an updated “Last Updated” date. Your continued use of the Website after changes are published constitutes acceptance of the updated Policy.

(*Version française*)

Politique de confidentialité

DERNIÈRE MISE À JOUR : 10 JANVIER 2026

Nous respectons votre vie privée et nous engageons à protéger vos informations personnelles. La présente Politique de confidentialité explique comment nous collectons, utilisons et protégeons vos données lorsque vous visitez www.randahijazi.com (« Site Web »).

1. Informations que nous collectons

Informations personnelles

Lorsque vous nous contactez ou vous inscrivez à la liste de diffusion, nous pouvons collecter :

- Nom
- Adresse e-mail
- Ville / pays
- Toute information que vous choisissez d'inclure dans votre message ou demande

Si vous procédez à l'acquisition d'une œuvre, nous pourrons également demander :

- Adresse de livraison
- Numéro de téléphone pour la coordination de la livraison

Données d'utilisation

Nous pouvons collecter des informations non identifiantes concernant votre utilisation du Site, telles que :

- Pages consultées et durée de visite
- Type de navigateur, type d'appareil et localisation approximative (pays/ville)

Ces données sont généralement collectées via des outils analytiques afin d'améliorer le fonctionnement du Site.

Cookies

Nous pouvons utiliser des cookies pour :

- Mémoriser certaines préférences de base
- Analyser l'utilisation du Site

Vous pouvez gérer les cookies via les paramètres de votre navigateur.

2. Utilisation de vos informations

Nous utilisons vos informations afin de :

- Répondre aux demandes concernant les œuvres, collaborations ou expositions
- Coordonner les acquisitions potentielles et les modalités de livraison
- Envoyer des newsletters ou mises à jour si vous êtes abonné(e)
- Améliorer les performances et l'expérience utilisateur du Site
- Respecter les obligations légales et administratives applicables au Canada

3. Mises à jour par e-mail

Si vous vous inscrivez à notre liste de diffusion, nous pourrons vous envoyer des e-mails concernant de nouvelles œuvres, expositions ou actualités importantes liées à Hijazi.

Vous pouvez vous désabonner à tout moment via le lien présent dans nos e-mails ou en nous contactant directement à hijaziranda@gmail.com.

4. Partage de vos informations

Nous ne vendons ni ne louons vos informations personnelles.

Nous pouvons partager des informations limitées avec des tiers de confiance qui nous aident à exploiter le Site ou à fournir des services, notamment :

- Hébergeurs du Site et fournisseurs de services e-mail
- Outils analytiques
- Partenaires logistiques ou de livraison (uniquement lorsque nécessaire pour livrer une œuvre)

Ces prestataires reçoivent uniquement les informations nécessaires à l'exécution de leurs services et sont tenus de les protéger.

5. Sécurité des données

Nous prenons des mesures raisonnables pour protéger vos données (ex. : hébergement sécurisé, connexions cryptées lorsque possible).

Cependant, aucun système en ligne n'est totalement sécurisé. En utilisant le Site, vous reconnaissiez et acceptez ce risque.

6. Vie privée des enfants

Ce Site n'est pas destiné aux personnes de moins de 18 ans.

Nous ne collectons pas sciemment d'informations personnelles concernant des enfants. Si vous pensez que des données ont été collectées par erreur, veuillez nous contacter afin que nous les supprimions.

7. Vos droits

Sous réserve des lois applicables au Canada, vous pouvez :

- Demander l'accès aux données personnelles que nous détenons sur vous
- Demander la correction ou la mise à jour de vos informations
- Demander la suppression de vos données personnelles, lorsque la loi le permet
- Retirer votre consentement à recevoir des communications marketing

Pour toute demande relative à la confidentialité, veuillez nous contacter.

8. Modifications de cette politique

Nous pouvons mettre à jour cette Politique de confidentialité de temps à autre.

Toute modification sera publiée sur cette page avec la date de « Dernière mise à jour ». Votre utilisation continue du Site après publication des modifications implique votre acceptation de la politique mise à jour.
